
Beboerklubben Møllevirke 

Generalforsamling 1-2-2018 kl. 19.00. 
 

 

Bruno bød velkommen til 22 fremmødte. 

 

1. Valg af dirigent: Hans Ole Olesen, som kunne fortælle at generalforsamlingen var lovligt 

indkaldt. 

 

2. Formandens beretning: 

 Bruno fortæller om året som er gået, og retter en tak til alle som har ydet en indsats i klubben til 

diverse arrangementer. Også tak til bestyrelsen. 

Tak til afd. 17 og afd.37 for tilskud til arrangementer. 

Dart ligger lidt stille efter jul, bestyrelsen tager kontakt til folkene bag, for at høre om planerne 

fremover. 

Holger er trådt ud af bestyrelsen i 2017, og Thomas er som 1. suppleant trådt ind i bestyrelsen. 

Der var i 2017 en forespørgsel om at afholde et nytårsarrangement i klubbens lokaler., men dette 

blev afvist af bestyrelsen. 

Klublokalerne benyttes af afd.17 som ejer huset, samt til afd. 17, 24 og 37 til møder. 

Haveforeningen kan også benytte lokalerne hvis deres sommerarrangement drukner i regn. 

Beretningen blev godkendt af de fremmødte. 

 

3. Regnskab: 

 Ulla fremlagde regnskabet som blev godkendt. 

 

4. Indkomne forslag: 
Der var kommet et forslag omkring Mobile Pay. Forslaget blev nedstemt af forsamlingen. 

 

5. Valg af bestyrelse og suppleanter: 

Formand: Bruno var på valg, og blev genvalgt. 

2 bestyrelsesmedlemmer. På valg var John og Ulla som begge blev genvalgt. 

2 suppleanter: Valgt blev: 1. suppleant Stefan Rasmussen, 2. suppleant Carina Rasmussen. 

 

6. Klubbens fremtidige virke: 

Forslag om udflugter som ikke går til Tyskland, Genoptagelse af maddage. 

 

7. Eventuelt: 

Spørgsmål omkring rygning under generalforsamlingen. 

 

Bruno og Hans Ole sagde tak for god ro og orden under mødet. 

 

 

 

 


